
Gümüşhane Kent Konseyi Başkanı Demirağ’dan “Keçikale Kalesi” İçin İlgisizlik
İsyanı…

Gümüşhane Kent Konseyi Başkanı Rüstem Demirağ, ziyaret edip incelemelerde
bulunduğu Gümüşhane Merkez Kale Köyü’ndeki “Keçikale Kalesi” nde yaşanan
ilgisizliği basınla paylaşarak şu açıklamayı yaptı:
“Gümüşhane Şehir merkezine 20 km uzaklıkta olan Keçikale Kalesi, 2007 yılında
restore edildi fakat ziyarete açılmadı. Bakımsızlıktan ve ilgisizlikten dolayı
burcunda asılan şanlı ALBAYRAĞIMIZ bile kopmuş ve düşmek üzere..
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SORUNLAR NEDİR?

Kaleye ulaşmak için kullanılan yol, asfalttan ayrıldıktan sonra 4×4 olmayan
araçların çok zorlanarak çıkacağı çok dar ve toprak bir yol. Bu yol yağışların
etkisiyle de oldukça bozulmuş ve bakımsız hale gelmiş. Araç yolunun sonunda
birkaç tane küçük aracın sığabileceği park yerinde bir tabela ve çöp yığınından



başka bir şey yok maalesef.  Bu noktadan kaleye gitmek için bir patika yol var
ama bu patikayı yalnızca keçiler kullanabilirler.. İlgisizlik ve bakımsızlıktan
dolayı kalenin burcundan asılan ALBAYRAĞIMIZ bile kopmuş, düşmek üzere.
NE YAPILMALI?
Restorasyonu 2007 yılında tamamlanmış olan ve oldukça ihtişamlı olan, şehrimize
de yakın mesafede olan bu kalenin öncelikle yolunun genişletilerek beton yol
olarak düzenlenmesi elzemdir. Araçların çıkabildiği son noktadaki park alanı
genişletilerek bu alana bir sosyal tesis inşaa edilmelidir. Bu tesisten kaleye
çıkmak için Tomara Şelalesinde bulunan taş merdivenli yürüyüş yolundan yapılarak
ziyaretçilerin güvenli bir şekilde kaleye erişimi sağlanmalı. Kaleye gelen
ziyaretçilerin şehrimize para bırakmasının sağlanması için bu taş yola giriş
yani kaleye çıkış da ücretli olmalı, Bir hediyelik eşya reyonu ile hatıra
eşyalar satılmalıdır.
MİLLETVEKİLİMİZ SN. KÖSE’YE ÇAĞRI..
Keçi Kalesinin bulunduğu bölgenin evladı olan Gümüşhane Milletvekilimiz Sn.
Celalettin KÖSE’ye buradan sizlerin huzurunda çağrı yaparak bu önemli turizm
destinasyonumuza yatırım yapılmasını sağlayarak ayağa kaldırmasını talep
ediyorum. Eminim ki bu önemli kalemiz turizme kazandırılırsa çok yüksek sayıda
ziyaretçiyi ağırlayacak ve bölgede öne çıkan bir destinasyon olacaktır.”


